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(imię i nazwisko) VVPłG!~.· 
Biuro RadV Miastn 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn Koźle 

w dniu 04.01.2017r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

l. Widoczne na załączonych fotografiach zwały śniegu oraz lodu, zalegające 

bezpośrednio na jezdni, na wysokości pawilonów handlowych Carrefour i Castorama, 

są składowane w ramach prowadzonych dla miasta usług zimowego utrzymania dróg? 

2. Jeśli widoczne zwały śniegu nie są wynikiem prac podmiotów świadczących usługi 

zimowego utrzymania dróg to czy Straż Miejska posiada informacje o sprawcach? 

(podpis) 




